LiveABC點數認證表
LiveABC Point Verification Form
	說明：點數認證規範
Guidelines for Point Verification

	1）學習完成後一個月內必須認證；逾期不計點。 Registration has to be done within one month after completion of a task. No points will be granted past the due date. 
2）學習資源網：每一課程單元測驗中三大題均獲得50分以上，方可認證1點。一個課程單元只能認證一次（1點）自學點數。同單元重複認證將會視為作弊，點數歸零。
Learning Resources: One point for a score above 50 on all the three tests in one unit. Each unit can be used to gain points only once. Repeated registration of one unit’s work will be viewed as cheating, which results in zero points.  
3）語測： 成績達 CEFR A2 獲得 1 點；B1 以上獲得 2點。
[bookmark: _GoBack]Standardized tests: One point for CEFR A2 level and above, two points for B1 and above. 
CEFR 對照參考: http://cle.nkfust.edu.tw/ezfiles/123/1123/img/1825/165972056.pdf 



· 基本資料（必填） 
Basic Information (All fields are required. Don't leave them blank.)
	姓名
Name 
	

	系級
Year 
	

	學號
Student #
	

	手機
Cell phone #
	

	e-mail
	





· 認證資料 (一個課程單元)
Point Record (Per Unit)
	編號 No.
	課程單元名稱
Unit Title
	學習次數
Number of Access
	最近學習時間
Last Accessed Time
	總學習時間(日/時/分/秒)
Duration of Access (Day/Hour/Minute/Second)

	1
	
	
	
	

	2
	
	
	
	

	3
	
	
	
	

	4
	
	
	
	

	5
	
	
	
	

	6
	
	
	
	

	7
	
	
	
	

	8
	
	
	
	

	9
	
	
	
	

	10
	
	
	
	

	11
	
	
	
	

	12
	
	
	
	

	13
	
	
	
	

	14
	
	
	
	

	15
	
	
	
	

	16
	
	
	
	

	17
	
	
	
	

	18
	
	
	
	

	19
	
	
	
	

	20
	
	
	
	



填寫完畢後請將此表以夾帶檔案寄至ceweb.admin@gmail.com，信件主旨請填寫：[Liveabc] 點數認證。
助理登記完成後，會回信，請同學務必確認收信。自學點數將於登記後四天內匯入EngNet 輔仁英語網路學院。
After completing this form, send it to ceweb.admin@gmail.com as an attached file. In the subject line of the email, put "[LiveABC] Point Verification". A response will be received after point verification. Please check email. Self-learning points will be filed in EngNet within four days after verification.
